
Принц Никола Петровић: Не очекујем извињење Карађорђевића због "детронизовања"
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Потомак црногорске краљевске династије Петровић, принц Никола Петровић изјавио је
да није очекивао извињење српске династије Карађорђевић, "већ њихову спознају да су
детронизовали Петровиће и забранили његовим прецима повратак у Црну Гору."

  

Унук црногорског краља Николе је у интервјуу "Побједи" казао да би "био срећан" да се
поново успоставе добри односи са Карађорђевићима.

  

Рекао је да "у суштини није очекивао извињење, него спознају својих рођака да су
њихови преци били ти који су детронизовали црногорску династију и забранили им
повратак у Црну Гору.

  

Петровић је испричао да је 2004. године присуствовао у Паризу, на Сорбони предавању
француског потпуковника Порте и да је тема предавања била "Насилно уједињење Црне
Горе са Србијом уз саучеснички поглед Француске".

  

"Желео бих да моји рођаци Карађорђевићи погледају и те изворе историје и да једног
дана заједнички прочитамо ту лекцију. Мислим да би то могло да помогне да се створи
једна глобална атмосфера помирења и пацификација наших подела", казао је он.

  

Он је одговарао на питање да ли би извињење српске династије Карађорђевић
допринело превазилажењу подела у црногорском друштву.

  

Говорећи о тим деобама навео је да у "својој наивности сматра да рехабилитација
црногорске династије, која је вековима успевала да обједини Црногорце, може да
помогне да се оне превазиђу", али и оценио да је то прошлост и да се треба окренути
будућности.
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(Бета)
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